

Kembara Pertamaku Penebusan Kredit eDompot Friso Gold Touch 'N Go

TERMA & SYARAT (BM)

Tempoh Kelayakan

1. Penebusan kredit eDompot Friso Gold Touch 'N Go akan berlangsung dari 1 Mac 2025 (12:00 pagi) – 30 Apr 2025 (11:59 malam) ("Tempoh Penebusan"). Dutch Lady Milk Industries Berhad (No. Pendaftaran 196301000165 (5063-V) ("Penganjur") berhak memendekkan atau melanjutkan Tempoh Penebusan tanpa sebarang notis. Peserta bersetuju untuk terikat dengan sebarang perubahan sedemikian. Semua penyertaan yang diterima di luar Penebusan Tempoh akan terbatal secara automatik. Keputusan Penganjur adalah muktamad dan terikat, oleh itu sebarang surat-menyerat tidak akan dilayan.

2. Program ini terbuka kepada semua pelanggan Friso Gold yang berumur 18 tahun dan ke atas (pada 1 Mac 2025), kecuali pekerja dan ahli keluarga terdekat Penganjur, termasuk pekerja dan ahli keluarga terdekat syarikat gabungan dan/atau syarikat berkaitan, pengedar, agensi pengiklanan dan promosi. Penganjur berhak untuk meminta bukti dokumen pengenalan diri. Dengan menyertai Program ini, anda memahami dan bersetuju tanpa syarat untuk mematuhi Terma dan Syarat ini. Penganjur tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kerugian, kerosakan dan/atau perbelanjaan yang timbul daripada atau berkaitan dengan penyertaan anda dalam Program ini, walau apa jua pun yang timbul termasuk tetapi tidak terhad kepada kerugian tidak langsung atau berbangkit, serta penebusan dan/atau penggunaan mana-mana Hadiah yang dimenangi.

Mekanik Penebusan

3. Cara Penyertaan

i) Beli mana-mana dua (2) unit Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg) dalam satu resit daripada kedai yang mengambil bahagian dalam Tempoh

Penebusan dan simpan resit asal yang disebut di atas ("Bukti Pembelian") untuk tujuan pengesahan.

ii) Imbas kod QR untuk penyerahan Bukti Pembelian.

iii) Mesej pengakuan balas automatik akan dihantar untuk tujuan pengesahan.

iv) Penyertaan yang diluluskan akan diproses selama sepuluh (10) hari bekerja.

Penebusan Kredit eDompot Touch 'N Go

4. Satu-satunya (1) jenis penyerahan penebusan iaitu melalui WhatsApp, dengan satu (1) penyerahan resit unik.

4.1 Seperti yang diterangkan dalam perenggan 3 di atas, Peserta boleh menyerahkan Bukti Pembelian melalui WhatsApp.

4.1.1 Setiap Peserta berhak/layak untuk menghantar lebih daripada satu [1] penyertaan sepanjang Tempoh Penebusan, tetapi setiap penyertaan mesti disertakan dengan resit unik sebagai Bukti Pembelian. Penyertaan seterusnya dengan resit duplikasi akan dibatalkan. Peserta akan dikenal pasti melalui nama, nombor MyKad, nombor telefon dan Bukti Pembelian atau nombor resit yang dikongsi melalui WhatsApp.

4.1.2 Bukti Pembelian yang diperlukan untuk setiap penebusan ialah satu [1] resit bercetak unik/asal dengan mana-mana dua (2) unit Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg) dalam satu resit daripada kedai yang mengambil bahagian semasa Tempoh Penebusan. Setiap resit unik layak untuk satu [1] penebusan. Resit tidak boleh digabungkan.

4.1.3 Peserta dikehendaki menyimpan resit asal sebagai Bukti Pembelian untuk tujuan pengesahan dan penebusan, jika gagal, Penganjur akan melucutkan hak kelayakan penebusan eDompot Touch 'N Go Peserta. Setiap Peserta mesti mempunyai akaun eDompot Touch 'N Go yang sah.

4.1.4 Penganjur berhak meminta dokumen pengenalan asal (cth. MyKad) atau dokumen asal/bahan sokongan lain daripada Peserta untuk tujuan pengesahan.

4.1.5 Pihak Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan lewat. Penganjur dan syarikat yang terlibat dalam Program ini tidak akan bertanggungjawab dalam apa jua aspek untuk kelewatan, ketidakserahan dan/atau gangguan kerosakan teknikal rangkaian atau talian telekomunikasi, sistem dalam talian komputer, pelayan atau pembekal dan/atau peralatan komputer. Mana-mana orang dan/atau Peserta yang melanggar mana-mana peraturan, mendapat kelebihan yang tidak adil semasa menyertai Program ini, atau memperoleh status pemenang dengan menggunakan cara penipuan akan dibatalkan kelayakan. Tingkah laku yang tidak bersemangat kesukanan, mengganggu, menjengkelkan, mengganggu atau mengancam adalah dilarang sama sekali.

Hadiah

Produk	Amaun Penebusan
Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg)	PIN tambah nilai e-Dompet Touch 'N Go RM15, dengan pembelian 2 unit dalam satu resit

Penebusan Hadiah

5. Penganjur akan menyampaikan Hadiah melalui:

5.1 PIN tambah nilai eDompet Touch 'N Go dengan jumlah penebusan akan diberikan kepada Peserta yang disenarai pendek dalam tempoh sepuluh (10) hari bekerja dari pemberitahuan penyerahan. Peserta yang disenarai pendek hendaklah menuntut jumlah penebusan mereka dengan memasukkan PIN tambah nilai ke dalam akaun eDompet Touch 'N Go peribadi mereka.

6. Sekiranya Penganjur mendapati resit yang dibentangkan atau Bukti Pembelian tidak sah atau tidak sah maka Penganjur berhak untuk membatalkan kelayakan Peserta yang disenarai pendek dan melucutkan

Hadiah daripada Peserta yang disenarai pendek tanpa memperuntukkan sebarang alasan.

7. Peserta hendaklah memikul liabiliti dan tanggungjawab sepenuhnya sekiranya berlaku sebarang kemalangan, kecederaan, kerosakan dan/atau tuntutan akibat daripada penyertaan mereka dalam Program ini dan daripada penebusan dan penggunaan Hadiah.

8. Penganjur, ejen, penaja dan/atau wakilnya tidak akan mempunyai liabiliti kepada mana-mana Peserta yang ingkar dalam memungut Hadiah mengikut Penebusan Hadiah dalam apa jua aspek sekalipun.

9. Hadiah hendaklah digunakan/diambil sepenuhnya atas risiko Peserta dan Penganjur mengecualikan semua waranti dan liabiliti berkaitan dengan Hadiah setakat yang dibenarkan oleh undang-undang.

10. Hadiah sama sekali tidak boleh dipindah milik, diserahkan, ditukar atau ditebus oleh Peserta dalam sebarang bentuk atau cara lain selain daripada yang ditentukan oleh Penganjur.

11. Penganjur berhak untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan yang sama nilainya pada bila-bila masa tanpa notis terlebih dahulu.

12. Penganjur berhak untuk menentukan bagaimana Hadiah yang tidak dituntut akan diuruskan.

13. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk memberikan maklumat peribadi mereka dan Penganjur dan/atau ahli gabungannya berhak untuk menerbitkan, menggunakan nama peserta dan pemenang dan/atau gambar dan video serta penyertaan dan wawancara mereka untuk tujuan publisiti, pengiklanan dan/atau perdagangan tanpa pampasan atau notis selanjutnya dan setiap peserta tidak berhak untuk membuat sebarang tuntutan, bayaran kewangan atau sebaliknya, untuk penggunaan penyertaan mereka oleh Penganjur.

14. Penganjur mengumpul maklumat peribadi yang boleh dikenal pasti untuk menyediakan perkhidmatan atau untuk berhubung dengan Peserta. Maklumat

ini disimpan dalam cara yang sesuai dengan sifat data oleh Penganjur dan digunakan untuk memenuhi permintaan Peserta. Dengan menyerahkan maklumat peribadi mereka, setiap Peserta dianggap telah memberikan kebenaran kepada Penganjur dan/atau ejennya yang diberi kuasa untuk menggunakan maklumat ini untuk tujuan pemasaran dan promosi masa kini dan akan datang serta untuk menambah baik produk dan perkhidmatannya. Jika Peserta memaklumkan Penganjur melalui Careline di 1-800-88-1191 atau di dutchladycareline@frieslandcampina.com bahawa maklumat di atas tidak boleh digunakan sebagai asas untuk menghubungi selanjutnya, Penganjur akan menghormati permintaan Peserta tersebut. Maklumat Peserta tidak akan diberikan atau dikongsi dengan syarikat atau rakan kongsi lain untuk kegunaan bebas mereka. Untuk Notis Pematuhan Akta Perlindungan Data Peribadi penuh Penganjur, sila rujuk laman web Penganjur di www.frisogold.com.my.

15. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat ini serta keputusan Penganjur.

16. Penganjur berhak mengikut budi bicara mutlaknya, tanpa sebarang liabiliti kepada mana-mana orang, pada bila-bila masa untuk meminda, memadam atau menambah Terma dan Syarat ini termasuk menukar Tempoh Penebusan, membuat penggantian Hadiah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Program keseluruhannya atau sebahagiannya. Sekiranya berlaku sebarang perubahan kepada Terma dan Syarat, Peserta bersetuju bahawa penyertaan berterusan mereka dalam Program akan bererti penerimaan mereka kepada perubahan tersebut.

17. Sekiranya terdapat sebarang ketidakselarasan atau percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Terma dan Syarat ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.

Kedai Yang Mengambil Bahagian

NO	REGION	OUTLET NAME
1	SABAH	EMART (SABAH) SDN BHD
2	SABAH	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN.BHD
3	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD (SG TAJONG)
4	SABAH	EVERGREEN (1979) TRADING SDN BHD
5	SABAH	SERVAY EXPRESS SDN BHD
6	SABAH	BATARAS HYPERMARKET
7	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD- SJTNK
8	SABAH	SERVAY HYPERMARKET (S) SDN BHD
9	SABAH	BATARAS HYPERMART(APAS)
10	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD (KOTA MARUDU)
11	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - TUARAN
12	SABAH	BATARAS SDN BHD
13	SABAH	CKS RETAIL - MENGGATAL
14	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD
15	SABAH	TAI YANG SUPERMARKET SDN BHD
16	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD
17	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD - KOTA MARUDU
18	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - MILLENIUM
19	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD- 88 MALL
20	SABAH	ECONSAVE CASH & CARRY (EM) SDN BHD
21	SABAH	GENTINGMAS MALL SDN BHD
22	SABAH	CKS RETAIL - KHIDMAT
23	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD - KENINGAU
24	SABAH	CCK FRESH MART SDN BHD
25	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD (KUNAK)
26	SABAH	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN BHD - PAPAR
27	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (KOLOMBONG)
28	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (ITCC)
29	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD - SJTLK
30	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (TAMAN ORKID)
31	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - BUNDUSAN
32	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD- SULAMAN
33	SABAH	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN BHD - BFT
34	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (TENOM)
35	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (MENGGATAL)
36	SABAH	ECONSAVE CASH & CARRY (LD) SDN BHD
37	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD- KENINGAU
38	SABAH	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN BHD - BEAUFORT
39	SABAH	BATARAS SUPERSTORE

40	SABAH	BATARAS MARKETPLACE (SURIA SABAH)
41	SABAH	BATARAS HYPERMARKET - KENINGAU
42	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - DONGGONGON
43	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL SDN BHD
44	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD (LIDO)
45	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL - PITAS
46	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD - KUDAT
47	SABAH	MILIMEWA SUPERSTORE TAWAU 1
48	SABAH	RAMAI RAMAI SDN BHD
49	SABAH	BATARAS SUPERSTORE
50	SABAH	BATARAS SDN BHD (WAWASAN)
51	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (KOTA BELUD)
52	SABAH	STHAMIN SUPER MARKET
53	SABAH	GOLDEN DRAGON CITY (SABAH) SDN BHD (KINARUT)
54	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - PITAS
55	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (SULAMAN SENTRAL)
56	SABAH	BATARAS BUNDUSAN
57	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD (KENINGAU 2)
58	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (TUARAN)
59	SABAH	BATARAS SDN BHD
60	SABAH	CITY GROCERS
61	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL S/B - BALUNG
62	SABAH	SERVAY JAYA SUPERMARKET SDN BHD - TAMBUNAN
63	SABAH	MILIMEWA SUPERSTORE SDN BHD (SEMPORNA)
64	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL SB
65	SABAH	BATARAS SUPERMARKET
66	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (SEMBULAN)
67	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL S/B - LOK KAWI
68	SABAH	BATARAS FRESH MART (PLAZA LEGASI)
69	SABAH	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD
70	SABAH	RAMAI RAMAI SDN. BHD. (IPEAK)
71	SABAH	BESTAMART SUPERMARKET (BEAUFORT SENTRAL) SDN BHD
72	SABAH	BATARAS MARKETPLACE - GAYA STREET
73	SABAH	BATARAS HYPERMARKET
74	SABAH	STHAMIN SUPERMARKET (KUNAK)
75	SABAH	BESTAMART TENOM (NEW)
76	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD
77	SABAH	TKS HYPERSAVE SDN BHD
78	SABAH	BATARAS SDN BHD (GRAND MERDEKA)
79	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD- TELIPOK
80	SABAH	GENTINGMAS MALL 2 SB
81	SABAH	BATARAS SUPERSTORE - KINGFISHER
82	SABAH	GOLDEN DRAGON SDN BHD - KOTA BELUD

83	SABAH	CITY FRESH MART (JLN DUNLOP)
84	SABAH	CITY FRESH MART (GAYA COMMERCIAL CENTRE)
85	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL - TAMBUNAN
86	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL S/B- TENOM
87	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD- PAPAR 2
88	SABAH	GEMILANG SUPERMARKET (MIDTOWN)
89	SABAH	GENTINGMAS MALL SDN BHD
90	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (KENINGAU)
91	SABAH	BATARAS HYPERMARKET
92	SABAH	BATARAS HYPERMARKET @ WISMA YCL
93	SABAH	GENTINGMAS MALL SDN BHD
94	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL S/B - KENINGAU
95	SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - PAPAR
96	SABAH	BATARAS SUPERSTORE (RANAU)
97	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (TAMPARULI)
98	SABAH	SUNDRY MART SDN BHD
99	SABAH	G-MART BORNEO RETAIL S/B - RANAU
100	SABAH	CITY FRESH MART EXPRESS (TAMAN BERJAYA BRANCH)
101	SABAH	WANGSA SUPERMARKET SEGAMA
102	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (PLAZA 22)
103	SABAH	BATARAS HYPERMARKET (PUTATAN)
104	SABAH	WANGSA SUPERMARKET
105	SABAH	BATARAS HYPERMARKET - INDAH PERMAI
106	SABAH	BESTAMART SUPERMARKET-SIPITANG
107	SABAH	Parkwell Departmental Store Sdn Bhd
108	SABAH	J BABY CLOTHING & ACCESSORIES
109	SARAWAK	FARLEY (KCH) SDN BHD
110	SARAWAK	FARLEY MINI MARKET
111	SARAWAK	EMART (RIAM) SDN BHD
112	SARAWAK	EVERGREEN (1979) TRADING SDN BHD - EGM
113	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN. BHD.-TABUAN JAYA
114	SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET (KUCHING) SDN BHD (Emart)
115	SARAWAK	FARLEY (SIBU) SDN BHD
116	SARAWAK	EMART BATU KAWA SDN BHD
117	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN BHD - MOYAN
118	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET DEPARTMENT STORE SDN BHD (BT)
119	SARAWAK	SING KWONG SUPERMARKET (MEDAN RAYA) SDN. BHD.
120	SARAWAK	H&L RETAIL SDN BHD - KOTA PADAWAN MALL
121	SARAWAK	LIAN YI MARKETING SDN BHD - SRI AMAN
122	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN BHD-KING CENTRE
123	SARAWAK	FARLEY (KS) SDN BHD
124	SARAWAK	DAESCO SDN BHD

125	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - 4 MILE
126	SARAWAK	MDS MART SDN BHD
127	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - TARAT
128	SARAWAK	SING KWONG (SKS MART) SDN BHD
129	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - 17 MILE
130	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - BDC
131	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD-SRI AMAN
132	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD
133	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - SENADIN
134	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - BDC
135	SARAWAK	H&L RETAIL SDN BHD - PETRA JAYA
136	SARAWAK	KIM HOCK SUPERMARKET (SIBU) SDN BHD
137	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN BHD - SUMMER MALL
138	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD-VIVACITY
139	SARAWAK	TAI KWONG SUPERMARKET SDN BHD
140	SARAWAK	EVERWIN MART SDN BHD (MUKAH)
141	SARAWAK	FORDA TRADING SDN BHD
142	SARAWAK	EMART (SARAWAK) SDN BHD - MATANG
143	SARAWAK	EMART (SARAWAK) SDN.BHD
144	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - TUDAN
145	SARAWAK	CC FRESH WHOLESALE & SUPERMARKET SDN BHD
146	SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET & DEPARTMENTAL STORE S/B-BCC
147	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - PUJUT
148	SARAWAK	D. VALLEY SUPERMARKET
149	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - TABUAN JAYA
150	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - 10 MILE
151	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (METROCITY)
152	SARAWAK	KIM HOCK SUPERMARKET (MUKAH) S/B
153	SARAWAK	PENG GUAN GENERAL TRADING
154	SARAWAK	KIM HOCK SUPERMARKET (SARIKEI) SDN BHD
155	SARAWAK	UNACO DYNAMIC SDN BHD(1059493-P)-SRI AMAN
156	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - SERIAN
157	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD - SINIAWAN
158	SARAWAK	WSL XIANG XIANG SUPERMART SDN BHD - BN2
159	SARAWAK	GOLDEN DRAGON CITY ENTERPRISE SDN BHD - MATANG
160	SARAWAK	NG SIAN HAP TRADING SDN BHD
161	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD-GREEN HEIGHTS
162	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - TMM TUNKU
163	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - SEMARIANG
164	SARAWAK	SING KWONG SUPERMARKET (BINTULU) SDN.BHD
165	SARAWAK	WSL XIANG XIANG SUPERMART SDN BHD - LUAK BAY
166	SARAWAK	NEW WORLD MART SDN BHD

167	SARAWAK	H&L RETAIL SDN BHD-KUCHING SENTRAL
168	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - KROKOP
169	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD (THE GLEN)
170	SARAWAK	LOTUS QUANTUM SDN BHD
171	SARAWAK	EMART (BINTULU) SDN.BHD.
172	SARAWAK	EVERWIN MART SDN BHD
173	SARAWAK	FRIENDLY DEPARTMENT STORE SDN BHD
174	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - BATU KAWA
175	SARAWAK	H&L RETAIL SDN BHD - AIMAN MALL
176	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - 7 MILE
177	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (CITY ONE)
178	SARAWAK	NAM LEONG DEPARTMENTA (SARIKEI) S/B. (SARIKEI)
179	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET DEPARMENT STORE S/B (SANYAN)
180	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - KOTA SAMARAHAN
181	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN. BHD. - BMM
182	SARAWAK	H&L RETAIL SDN BHD (METRO CITY MATANG)
183	SARAWAK	KIM HOCK SUPERMARKET S/B (S/JAYA)
184	SARAWAK	KIM HOCK S/M (S/JAYA)
185	SARAWAK	EVERWIN HYPERMARKET SDN BHD
186	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - BCC
187	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD (SRI AMAN)
188	SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET & DEPARTMENTAL STORE S/B-IMP
189	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN BHD - SEJINGKAT
190	SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET (BINTULU) SDN BHD
191	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - SERIAN
192	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - MJC
193	SARAWAK	EVERWIN (BATUNIAH) TRADING SDN BHD
194	SARAWAK	Kim Hock Supermarket (Kapit) S/B
195	SARAWAK	PASARAYA SIN JOON MIAW
196	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD - MALIHAN
197	SARAWAK	J5 MART SDN.BHD.
198	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD-PLAZA MERDEKA
199	SARAWAK	SING KWONG SUPERMARKET (PASAR) SDN BHD
200	SARAWAK	MEDAN DEPARTMENTAL STORE SDN BHD
201	SARAWAK	ECONSAVE CASH & CARRY (EM) SDN. BHD.
202	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - 3RD MILE
203	SARAWAK	BS SUPERMART SDN BHD-SATOK
204	SARAWAK	LOTUS QUANTUM SDN.BHD.
205	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (STU)
206	SARAWAK	BORNEO & COMPANY
207	SARAWAK	METRO MEGAMART SDN BHD
208	SARAWAK	EVERWIN ECO MART SDN BHD (SJ)

209	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD (SEMARIANG)
210	SARAWAK	WSL XIANG XIANG SUPERMART SDN. BHD - TUDAN
211	SARAWAK	EVERWIN ECONOMIC MART SDN BHD (SARIKEI)
212	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (TABUAN JAYA)
213	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (BATU KAWA)
214	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - PADUNGAN
215	SARAWAK	NAM LEONG DEPARTMENTAL STORE (SARATOK) S/B
216	SARAWAK	BS SUPERMARKET SDN BHD - LUNDU
217	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - 7TH MILES
218	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - MSB
219	SARAWAK	EVERWIN SUPERMARKET SDN BHD - CENTER POINT
220	SARAWAK	SINYIN SUPERMARKET S/B (SARIKEI)
221	SARAWAK	CCK FRESH MART SDN BHD
222	SARAWAK	EMART (BATU NIAH) SDN BHD
223	SARAWAK	MAHSURI RIA SDN BHD - CHOICE SEMARIANG
224	SARAWAK	FAMILY W GROCER (SARATOK) SDN BHD
225	SARAWAK	UNACO POWER SDN BHD(101789-V)-18TH MILES
226	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD - MATANG
227	SARAWAK	BS SUPERMARKET SDN BHD -JLN DEPO
228	SARAWAK	NAM LEONG DEPARTMENTAL STORE (SARATOK) S/B-PUSA A
229	SARAWAK	ECONSAVE CASH & CARRY (EM) SDN.BHD
230	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - BAU
231	SARAWAK	MING MING SUPERMARKET SDN BHD
232	SARAWAK	MEDAN DEPARTMENTAL STORE SDN BHD (WKH)
233	SARAWAK	EVERWIN FASHION HOUSE (BINTULU) SDN BHD
234	SARAWAK	JUMBO GROCER SDN BHD (9 MILE)
235	SARAWAK	FAMILY W GROCER (BINTAWA) SDN BHD
236	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - KENYALANG
237	SARAWAK	UNACO VISION SDN BHD(938701-X)-BAU
238	SARAWAK	G-MART SUPERSTORE
239	SARAWAK	FAMILY W GROCER (SRI AMAN) SDN BHD
240	SARAWAK	DOREMART SDN BHD (HANN'S RESIDENT)
241	SARAWAK	DOREMART SDN.BHD.
242	SARAWAK	ECONSAVE CASH & CARRY (EM) SDN. BHD
243	SARAWAK	MAHSURI RIA SDN BHD-(CHOICE PREMIER)
244	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - BATU 11
245	SARAWAK	EMART (BATU KAWA) SDN BHD - GOCELI - THE HILLS
246	SARAWAK	ECONSAVE CASH & CARRY (EM) SDN.BHD.
247	SARAWAK	PASAR SERBANEKA KELUARGA SARATOK SDN BHD
248	SARAWAK	UNACO POWER SDN BHD (101789-V) - SERIAN PIAZZA
249	SARAWAK	UNACO ENTERPRISE SDN BHD(188027-V)-EAST GATE CITY
250	SARAWAK	DELTA LAND BERHAD
251	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - MATANG

252	SARAWAK	MAHSURI RIA SDN BHD-(CHOICE DAILY)
253	SARAWAK	GREEN PROMINENT SDN BHD
254	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - MATANG
255	SARAWAK	BS SUPERMARKET SDN BHD-BAU
256	SARAWAK	CENTRAL COLDSTORAGE KUCHING SDN BHD
257	SARAWAK	MEDAN DEPARTMENTAL STORE SDN. BHD.
258	SARAWAK	MAHSURI RIA SDN BHD - LA PROMENADE MALL
259	SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - MALIAH
260	SARAWAK	DOREMART SDN BHD - SRK (SARIKEI)
261	SARAWAK	SINYIN MART SDN BHD
262	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD - BAU
263	SARAWAK	UNACO ENTERPRISE SDN BHD(188027-V)-4TH MILES
264	SARAWAK	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN BHD - SHM
265	SARAWAK	UPWELL SUPERMARKET SDN BHD-BAU
266	SARAWAK	EVERWIN ENTERPRISE SDN BHD (CR)
267	SARAWAK	DOREMART SDN BHD - SRP (SARIKEI)
268	SARAWAK	NAM LEONG DEPARTMENTAL STORE SDN BHD-BETONG
269	SARAWAK	NUTRIBEST FRESH MART SDN BHD - TABUAN JAYA
270	SARAWAK	MDS MART (SARAWAK) SDN.BHD.
271	SARAWAK	RIMBA CENTRAL SDN BHD - AIMAN MALL
272	SARAWAK	UPWELL SUPERMARKET SDN BHD - PENDING
273	SARAWAK	BORNEO SUPERMARKET (SIBU) SDN BHD
274	SARAWAK	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN BHD - SHPM
275	SARAWAK	DOREMART SUPER STORE (BETONG)
276	SARAWAK	NEW WORLD MART (MIRI) SDN BHD
277	SARAWAK	UNACO ENTERPRISE SDN BHD(188027-V)-KING CENTRE
278	SARAWAK	UNACO POWER SDN BHD(101789-V)-SERIAN
279	SARAWAK	DOREMART SDN BHD - PINES SQUARE
280	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - PENDING
281	SARAWAK	EVERRISE DEPARTMENTAL STORE SDN BHD - DEMAK LAUT
282	SARAWAK	UNACO TRADING SDN BHD(898493-K)-SUKMA
283	SARAWAK	UNACO RETAILING SDN BHD(869037-T)-NANAS
284	SARAWAK	DOREMART SDN BHD
285	SARAWAK	DOREMART SDN BHD (PEDADA)
286	SARAWAK	SIN LIANG SUPERMARKET SDN BHD
287	SARAWAK	SERVAY EVERGREEN SDN BHD - SJS
288	SARAWAK	BORNEO SUPERMARKET (SIBU) SDN BHD
289	SARAWAK	UNACO MARKETING SDN BHD(234207-X)-KOTA SAMARAHAN
290	SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET (KUCHING) SDN BHD
291	SARAWAK	UNACO FARMHOUSE SDN BHD (451808-K) PINES SQUARE
292	SARAWAK	DOREMART SDN BHD
293	SARAWAK	MEDAN DEPARTMENTAL STORE S/B (PULAU LI HUA)

294	SARAWAK	K & L FARMING INDUSRIES SDN BHD -SA
295	SARAWAK	NAM LEONG DEPARTMENT STORE (MIRI) SDN BHD - J
296	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - MOYAN
297	SARAWAK	GAFU SUPERMARKET SDN BHD
298	SARAWAK	MEDAN DEPARTMENTAL STORE S/B (MUKAH)
299	SARAWAK	EVERWIN CENTRE SDN BHD - 17TH MILE
300	SARAWAK	CCK FRESH MART SDN BHD